
Vragen en toezeggingen raadsvergadering 17 december 2018. 

 

 

Wijziging Verordening WMO 

Amendement 2018-12-11 (PvdA) wordt ingetrokken na de toezegging van wethouder 

Uitdewilligen dat het onderwerp van het amendement al onderdeel is van de dagelijkse 

praktijk en dat er op de bedoelde wijze via maatwerk wordt geacteerd. 

Reactie college/tijdpad:  

Het klopt zoals hierboven beschreven. Het college kan de tegemoetkoming voor 

verhuis- en herinrichtingskosten voorafgaand aan de verhuizing geheel of 

gedeeltelijk uitbetalen als cliënt aangeeft dat dit noodzakelijk is. Een reden kan 

zijn, dat cliënt de verhuis- en herinrichtingskosten niet vooraf zelf kan betalen. 

Het is maatwerk. 

 

 

Uitdewilligen/Dennis 

 

Wijzigingsverordening Jeugdhulp 

Wethouder Simonse zegt toe dat hij de vastgestelde KPI’s met de raadscommissie zal 

delen wanneer er een definitieve versie is van het contract met Vitree. 

Reactie college/tijdpad:  

 

 

Circulair bouwen (Viv) 

Wethouder Simonse zegt (opnieuw) toe graag in het nieuwe jaar met de raadscommissie 

in gesprek te gaan over circulair bouwen, waar het gaat om definiëring, gradaties en de 

(financiële en fiscale) consequenties van de keuzes te bespreken. 

Reactie college/tijdpad:  

Het college bereidt een bijeenkomst met de raad voor, waarin we met elkaar 

afspreken wat we in onze gemeente onder circulair bouwen verstaan. Daarbij 

hoort een afwegingskader om keuzes te kunnen maken voor circulair bouwen. 

Wij maken een voorstel hiervoor om een goede discussie in de raad te 

faciliteren. De raad heeft ook gevraagd om een  doorkijkje naar de projecten uit 

VIV. We verwachten deze in de commissie van maart of april te kunnen 

bespreken. 

 

 

N.a.v. de motie ‘Openbare toiletten in het Centrum’ 

Wethouder Haagsma zegt toe dat hij de uitdaging aangaat om met partijen die een nieuw 

gebouw zetten of een bestaand gebouw hebben in het centrum te zoeken naar 

mogelijkheden voor het realiseren van een openbaar toegankelijk toilet, ook met het oog 

op de doelgroep van mensen met een beperking.  

Reactie college/tijdpad:  

Wethouder Haagsma heeft toegezegd zijn best te doen een toegankelijke 

voorziening in een nieuwe bebouwing te realiseren. 

 

 

 


